

حركة الأفراد النشطين خلال ساعات الذروة* بنهاية العام - إمارة دبي

Active Individuals' Movement During Peak Hours* by End of the Year - Emirate of Dubai
(2023 - 2021)

جدول (01 - 04) Table

Title	2023	2022	2021	البيان
Population Usually Residing in Dubai	3,655,000	3,549,900	3,478,300	السكان المقيمين إقامة معتادة في دبي
Workers Residing Outside Dubai and Temporary Residents**	1,214,200	1,178,850	1,063,375	العاملون بالإمارة والمقيمين خارجها والمقيمين المؤقتين**
Total	4,869,200	4,728,750	4,541,675	المجموع

* Peak hours "Day Time": The usual daily peak hours from Saturday to Thursday 6:30 am to 8:30 pm

* ساعات الذروة "أثناء النهار": الساعات الاعتيادية اليومية من يوم السبت إلى يوم الخميس من 6:30 صباحاً إلى 8:30 مساءً

** Includes percentage of employees at federal government, local government and private sector who reside outside the Emirate of Dubai besides average number of tourists and sailors and those coming to the Emirate for any other purpose

** تشمل نسبة من العاملين بالحكومة الاتحادية والحكومة المحلية والقطاع الخاص والمقيمين خارج إمارة دبي مضافاً إليها متوسط عدد السياح والبحارة والقادمين للإمارة لأي غرض آخر

Source: Dubai Data and Statistics Establishment - Yearly Population Estimates

المصدر: مؤسسة دبي للبيانات والإحصاء- التقديرات السكانية السنوية